



Dear Parents,
各位家長：

P24078

Arrangements for S1 to S6 Students on the “Experiential Learning Day”

中一至中六級「體驗學習日」安排

This circular is to inform parents about the arrangements for the Experiential Learning Day which will be held on **15th January 2025 (Wednesday)**. This is our school-based initiative to enrich the Other Learning Experiences (OLE) of our students. S1–S3 students will be given the valuable opportunity to experience new learning environments that will broaden their horizons and open their minds. On that day, S4-S5 students will continue with their First Examination, while S6 students will stay at home to prepare for the Mock Examination. Details of the day are as follows:

本校將於 **2025 年 1 月 15 日 (星期三)** 舉行「體驗學習日」，為學生提供在課室及常規學習以外的「其他學習經歷」(OLE)。「體驗學習日」讓中一至中三級學生可親身體驗不同的學習模式，旨在擴闊學生的學習空間，讓他們得到貫穿學科界限的學習經歷。當天，中四至中五級學生將繼續進行第一次考試，而中六級同學則應留在家中準備模擬考試。以下是當天的安排詳情：

	Name of Activity 活動名稱	Venue 活動地點	Meeting Point 集合地點	Time for Roll Call 點名時間	Dismissal Time 解散時間	Dismissal Location 解散地點	Teacher-in-charge 負責老師
S1 中一	Tsing Yi Round Trip 青衣環島遊	Tsing Yi 青衣	School 學校	8:30 am	11:30 am	School 學校	Mr Kwan Lap Sun 關立新老師
	Talk on National Security Education 國家安全教育講座	School 學校		11:30 am	12:30 pm		Mr Kwan Lap Sun 關立新老師
	Workshop on Mathematics and STEM 數學與STEM工作坊	School 學校		1:30 pm	3:30 pm		Ms Lam Sze Man 林詩敏老師
S2 中二	Hong Kong Cultural Development Exploration 香港文化發展探索日	Wan Chai / Mid Sheung Wan / Tai Po Market / Yuen Long Ping Shan 灣仔 / 中上環 / 大埔墟 / 元朗屏山	School 學校	8:20 am	2:30 pm	School 學校	Ms Leung Lai Hung 梁麗虹老師
S3 中三	Experience the Life Journey 模擬人生	School 學校	School 學校	8:45 am	12:00 pm	School 學校	Ms Tam Wai Yee & Ms Hon Ho Yan 譚惠儀老師及韓可欣老師
	Career Exploration Activities 升學及就業探索活動	Hong Kong Institute of Vocational Education (Chai Wan) / (Haking Wong) / CLP Power Hong Kong Ltd / Seed to Cup / 香港專業教育學院(柴灣) / (黃克競) / 中華電力有限公司 / 啡農		1:00 pm	4:30 pm		
S4 & S5 中四及中五	First Examination 第一次考試	School 學校	Refer to Parents' Letter P24071 for details 詳情請參閱家長信 P24071				
S6 中六	Preparation for the Mock Exam 準備模擬考試	Home 家中	---				

The attendance of the day is **mandatory for S1-S3 students**. If students are not able to join the activities with other reasons, they must apply for leave in advance for seeking school approval. Only sick leave with a medical certificate and a parents' letter will be accepted. On that day, all S1-S3 students should wear the winter PE uniform to attend the activities. Should you have any enquiries, please approach the teacher-in-charge at 2497 7110.

中一至中三同學請注意，是日已定為必須出席日，學生如因事請假，須預先申請。如因病未能出席當天活動，亦須後補家長信及醫生紙。當天，中一至中三同學須穿著整齊冬季運動校服出席活動。如有疑問，可致電 2497 7110 向負責老師查詢。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長
19th December 2024 二零二四年十二月十九日

